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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-11-26

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Richard Svensson
Asp FnollK Simon Franklin
Asp FnollK Hedvig Wennberg
Asp FnollK Anton Lyckhage
Asp FnollK My Irenheim Jarlhed
Asp FnollK Isak Duvgren
Asp FnollK Erik Brusewitz
Asp FnollK Emma Ödman
Asp FnollK Joel Sandås
Asp FnollK Eric Carlsson
Asp FnollK Hugo Spencer
Asp FnollK Alexander Mayer

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Carl Strandby väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Simon Franklin, Hedvig Wennberg, Anton Lyckhage, My Irenheim Jarlhed,
Isak Duvgren, Erik Brusewitz, Emma Ödman, Joel Sandås, Eric Carlsson,
Hugo Spencer och Alexander Mayer adjungeras in med närvaro- och yttrande-
rätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie har ordnat institutionsrådsrepresentanter, pillat lite på morgondagens
musikquiz och börjat med dokumenteringen av coronahanteringen från Styrets
håll.
Sofia har varit på PA-möte istället för Bemelie och har NU-möte nästa vecka.
David har skickat och betalat fakturor. Han har fått bråka lite med Chalmers
fakturaservice då de nyligen har bytt leverantör av fakturasystem. Han har
SEF den 3/12.
Joseph har bara labbat.
Sjemelie har gjort en enkät om att endast servera vegetarisk mat på sektions-
arrangemang, och har fått in 202 svar, varav 150 innehöll fritextsvar. Hon har
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också filat på en annan enkät inför onsdagens skyddsrond på morgonen om
vad som kan bli bättre med skolans lokaler. Till sist har hon även varit på
nätverkskväll med jämlikhetsgruppen.
Albert har gjort en ny maillista, fixat julkortsdesign, jobbat på en presentation
om GDPR och gjort några mindre Ftek-grejer.

§4.2 DP DP har pratat med Nikola och Tord om att måla om den bortre Focusväggen
och sedan gjort det. Tanken är att det ska målas motiv snart.

§4.3 F6 Ludwig har under mötets gång blivit godkänd på en labb. F6 planerar inför en
eventuell grötlunch.

§4.4 FnollK FnollK:s aspning fortskrider. De har intern valberedning nu och extern valbe-
redning till helgen.

§4.5 SNF SNF har försökt ordna de sista kursutvärderarna och hjälpt de befintliga kurs-
utvärderarna med mittkursutvärderingen. De håller på att sammanställa svaren
från deras enkät om distansstudier. De har också haft ett arr, SNFrågaSNF där
man kan komma och snacka med dem om studier eller annat. SNF och Albert
dök upp.

§4.6 Foc Foc har hämtat tröjor och planerar teambuilding.

§4.7 FARM FARM:s aspning är även den fortfarande igång. De har tre aspar, men de får
se om de söker.

§5 Inforunda

§5.1 KU Bemelie har varit på KU. Där påminde de om att fest och alkoholpolicyn har
ändrats för att tydliggöra att man behöver ha polistillstånd om man ska ha
fyrverkerier vid ett arr.

§5.2 Pingisbord Bemelie har fått svar av MC2:s viceprefekt angående det försvunna pingisbor-
det. Tydligen har de anställda stuvats om lite, och de som numera har kontor
nära där pingisbordet stod tyckte att ljuden från det var irriterande. Bemelie
funderar på om det finns något annat ställe man skulle kunna ha det på, och
tar gärna emot förslag.

§5.3 PA-möte Sofia beskriver PA-mötet som ett ”maxat möte”. De kom överens om att man
borde ha en mastermottagningsansvarig per sektion eftersom årets ansvariga
tyckte att det var för många med två per sektion.
Tord sa att renoveringen av Focusköket kanske kommer börja i januari. All-
ting är klart från vårt håll, men det är fortfarande en del jobb att göra med
ventilationen.
Nikola meddelade att TimeEdit är trasigt, och sa att ”någon hade hackat sig
väldigt långt in”. Man jobbar på att lösa det.

§5.4 F:s programråd Sjemelie var på programråd för F i tisdags. Det pratades om hur undervisningen
kommer bli i vår, och det konstaterades att den kommer fortsätta vara en
hybrid av fysisk undervisning och distansundervisning. Weidow hoppas få till
räkneövningar på plats för ettorna på kandidaten och mastern, men kanske
inte varje vecka.
Weidow uttryckte också oro över kursernas kvalitet och studenternas resultat;
62 % kuggade första analyskursen, och 65 % kuggade linjär algebra. Han och
Julie har haft ett möte med ettorna om resultaten och, bland annat, försökt
lugna de som inte lyckades så bra som de hade hoppats.
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Josephine hade en idé om att hålla en minimottagning när vaccinationerna har
dragit igång om samhället återgår till mer av ett normalläge.
Det pratades även om förändringarna i programmet framöver. Ettan kommer
se annorlunda ut till hösten, framförallt då kursen i linjär algebra och nume-
risk analys slopas och ersätts av tillägg i andra kurser, samt att statistikkursen
flyttas till ettan. Även de föreslagna programplanerna för tvåan och trean dis-
kuterades, vilka kan sammanfattas som att det blir lite mindre matematik och
modern fysik, men mer klassisk fysik, maskininlärning och obligatorisk regler-
teknik, samt att flera kurser flyttas runt men behåller sina innehåll.

§6 Äskning, Foc Foc vill ha en ny skärm till Theatre of Magic. Skärmen har varit paj i flera år
– åtminstone sen Gustav började – och har skapat problem då det inte går att
se vissa felkoder, vilket gör det svårare att laga flippret när något går sönder.
Utöver det är det en motprestation för Weidows riktade satsnign.
David säger att vi har pengar, speciellt nu när aspningarna blir digitala och
därmed mycker billigare än annars. Bemelie yrkar på att godkänna äskningen.
Beslut: Att godkänna Focumateriets äskning på 3 195 kr för en ny skärm till
Theatre of Magic.

§7 Propositioner

§7.1 Mastermottagning För att styra upp mastermottagningen lite borde vi välja in en mastermottag-
ningsansvarig i LP3 tillsammans med alla andra funktionärer. Det har varit en
diskussion på utbildningsområdet om hur många ansvariga man ska ha från
varje sektion, men på PA-mötet kom man överens om att ha en per sektion,
något detta årets mastermottagningsansvariga förespråkade.

§7.2 Jämlikhetsråd Sjemelie berättar att vi är den enda sektionen utan en jämlikhetsgrupp. Hennes
tanke är att ha ett jämlikhetsråd där en representant från varje kommitté och
sektionsförening får delta, och att dessa ses och diskuterar frågor som SAMO
förbereder, såsom hur man får folk att känna sig tryggare på sektionsarr. Hon
tänker också att det ska vara frivilligt för en kommitté eller förening att vara
med, och att man i LP4 ska välja in två till tre ytterligare personer som inte
är med i någon kommitté eller förening.
Joseph undrar om det finns någon särskild anledning till att ha valet i just
LP4, och Sjemelie svarar att det är då SAMO och de flesta kommittéerna väljs
in, och att hon tror att rådet funkar bättre om så många som möjligt väljs in
samtidigt.
David funderar på var i styrdokumenten det hela skulle skrivas in. Joseph
föreslår att man lägger till rådet i reglementet bland funktionärerna och ett
åliggande för sektionsmötet att välja in de oberoende ledamöterna, men att
man reglerar detaljerna i arbetsordningen. David tycker att det borde stå nå-
got under varje kommitté och förening som får ha en representant, men Joseph
påpekar att så inte är fallet för BalNgt:s representanter från overallkommitté-
erna, även om dessa inte längre används.
Richard undrar vad tanken med rådet är mer konkret. Sjemelie tänker att det
ska vara en plattform för att utbyta idéer för att öka trygghet på arr. Hon
säger också att det fanns en tanke om att skapa en jämlikhetsförening, men att
det kan bli problematiskt att få saker förankrade i Styret och kommittéerna i
så fall. Idén är hämtad från Data i Lund, och Joseph undrar om Sjemelie har
hört sig för med dem om hur de tycker att det har funkat. Det har hon inte.
David tänker att man kanske borde lägga till något om jämlikhet i mål- och
visionsdokumentet. Joseph tror inte att det dokumentet har uppdaterats sen
2013, och tycker att vi borde överväga att skriva om hela grejen.
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§7.3 Miljöfrågan Sjemelie tror inte att det finns någon poäng i att stressa ihop något om mil-
jöfrågan till det här sektionsmötet när det ändå inte arras något fysiskt, utan
att det vore bättre att komma med ett ordentligt genomtänkt förslag till mötet
i LP3.
Hon har dock några tankar att ta upp redan nu; hon har läst alla svar på
enkäten hon skickade ut om att eventuellt göra alla sektionsarr vegetariska,
och kan konstatera att enkäten var väldigt jämn och väldigt polariserande.
75 % av alla svar var antingen att förslaget var jättedåligt eller att det var
jättebra, men medelvärdet var precis i mitten sist hon kollade. Hon märkte
dock att många som var negativt inställda till förslaget ändå var positiva till
någon form av uppmuntran till att äta vegetarisk mat på sektionsarr, såsom
subventioneringar på storleksordningen 10 kr. Något annat som föreslogs var
att man skulle förbjuda ickeekologiska och ickesvenskproducerade animaliska
produkter för att minska miljöpåverkan.
Sjemelie nämner också att det har varit prat i Kärnstyret om att förbjuda inköp
av engångsartiklar av plast, men att fortfarande tillåta till exempel papperstall-
rikar, träbestick och de graits plastglasen GasqueK tillhandahåller för vatten.
Ludwig är fundersam kring engångsglas av annat material än plast; hans erfa-
renheter säger honom att pappersglas alltid går sönder. Bemelie tycker att det
är något att ha med sig till LP3 när det eventuellt skrivs en proposition.
David lyfter en idé om att lägga en proposition om att miljökompensera för
sektionsbilens alla utsläpp. Det skulle finnas utrymme för det i budgeten, menar
han.

§7.4 FIF Sektionen har för tillfället tre olika verksamhetsår; FnollK och FARM har kalen-
derår, alla andra kommittéer, SNF och Styret har läsår och FIF har LP4–LP3.
För att förenkla ekonomin borde FIF:s inval flyttas, förslagsvis till LP2 då
LP4-mötet redan brukar vara långt som det är.
Gameboy har lyft frågan om att få egen ekonomi de med, och skulle även de
behöva flyttas i så fall. Propositioner för det hela borde läggas till LP3 och
inte LP2, men FIF:s – och eventuellt Gameboys – aspar borde informeras om
planen så att de vet att de bara får sitta i tre läsperioder om de väljs in.

§8 Övriga frågor Inga.

§9 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:53!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Carl Strandby
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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